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SKRIFTLIG FRÅGA E-3531/03
från Rijk van Dam (EDD)
till rådet

Angående: Uttalande av ordföranden för ministerrådet för transportfrågor efter ett informellt 
rådsmöte

Efter kommunikationsministrarnas informella möte i Verona, där man behandlade frågan om 
trafiksäkerheten på motorvägarna, föreslog rådsordförande Lunardi att man på försök skulle höja 
hastighetsgränsen på ett antal motorvägar i Italien till 150 km/timme. Med anledning av detta undrar 
jag följande:

1. Känner transportrådsordföranden till kommissionens trafiksäkerhetsarbete som finns 
publicerat i vitboken om Europas trafikpolitik fram till 2010?

2. Instämmer rådets ordförande med målsättningarna i vitboken när det gäller antalet offer för 
trafiken, dvs att man skall halvera antalet offer från 40 000 till 20 000 fram till 2010?

3. Anser ordföranden i rådet att det föreslagna experimentet bidrar till att uppnå vitbokens mål 
när det gäller antalet dödsoffer i trafiken? Om ja, på vilket sätt?


